
 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 11. februar stillet følgende spørgsmål 

nr. 287 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares foreløbigt.  

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Flemming Møller Mortensen (S). 

 

Spørgsmål nr. 287:  

”Kan ministeren oplyse, hvilke faktorer der ligger til grund for stigningen i udgifterne 

til sygehusmedicin? Skyldes stigningen for eksempel flere ældre borgere, flere patien-

ter i behandling eller ny dyr sygehusmedicin?” 

 

Svar: 

Jeg har bedt Sundhedsdatastyrelsen beskrive, hvilke faktorer, der ligger til grund for 

stigningen i udgifterne til sygehusmedicin fra 2014 til 2015. Endeligt svar forventes 

fremsendt medio april 2016. 
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